

## EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Texte]

Tuesday, March 1, 1983

• 1535

**The Clerk of the Committee:** Hon. members, I see a quorum. Your first item of business is to elect a chairman, and I am ready to receive motions to that effect.

Mrs. Killens.

**Mrs. Killens:** I would like to nominate David Weatherhead.

**Miss MacDonald (Kingston and the Islands):** I will second that motion.

Motion agreed to.

**The Clerk:** I declare Mr. Weatherhead duly elected chairman of this committee and invite him to take the chair.

**Mr. Berger:** Mr. Chairman, I was wondering if you would care to identify your constituency and perhaps let the hon. members know what particular qualifications you bring to this onerous task.

**The Chairman:** Mr. Berger, thank you very much, and thank you to the members of the committee for the election.

I do not want to go into a two-hour speech on the subject, but I was a chairman for a previous term in Parliament, in the Twenty-eighth Parliament, for a couple of years, in Labour, Manpower and Immigration. I am looking forward to chairing this committee.

I also want to thank Miss MacDonald for seconding the nomination.

I think the next item on the agenda, if you have your agendas . . .

**Miss MacDonald (Kingston and the Islands):** On a point of order, Mr. Chairman . . .

**The Chairman:** Yes.

**Miss MacDonald (Kingston and the Islands):** Before we pass to the next point of order, I wonder if perhaps the committee, particularly those of us who have been on it for an ongoing period of time, might express through you to our former chairman, Monsieur Roy, our appreciation for the work that he did as chairman over the last number of years.

**The Chairman:** Yes, I think the sentiment is very well received, Miss MacDonald, in the committee. He and the committee itself had three very busy years. I just had a chance to be on and off the committee from time to time, but you did an awful lot of work and I know it is a very experienced and conscientious committee.

## TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

[Traduction]

Le mardi 1<sup>er</sup> mars 1983

**Le greffier du Comité:** Distingués membres du Comité, nous avons le quorum. Le premier article à l'ordre du jour est l'élection d'un président, et je suis prêt à recevoir des motions à cette fin.

Madame Killens.

**Mme Killens:** J'aimerais proposer la nomination de M. David Weatherhead.

**Mlle MacDonald (Kingston et les Îles):** J'appuie la motion.

La motion est adoptée.

**Le greffier:** Je déclare que M. Weatherhead est dûment élu président de ce Comité, et je l'invite à venir occuper la place de président.

**M. Berger:** Monsieur le président, pouvez-vous nous dire quels sont vos intérêts, et peut-être aussi quels titres de compétence vous permettent d'assumer ces lourdes responsabilités?

**Le président:** Monsieur Berger, je vous remercie beaucoup, ainsi que les autres membres du Comité, de m'avoir élu.

Je ne veux pas me lancer dans un long discours, mais j'ai déjà été président, pendant environ deux ans, lors de la 28<sup>e</sup> législature, du Comité du travail, de la main-d'oeuvre et de l'immigration. Je suis très heureux de présider ce Comité.

J'aimerais aussi remercier M<sup>lle</sup> MacDonald d'avoir bien voulu appuyer ma candidature.

Maintenant, si vous avez votre ordre du jour, la prochaine question dont nous sommes saisis . . .

**Mlle MacDonald (Kingston et les Îles):** Monsieur le président, j'invoque le Règlement . . .

**Le président:** Oui.

**Mlle MacDonald (Kingston et les Îles):** Avant de passer au point suivant, je me demandais si notre Comité, et particulièrement ceux d'entre nous qui en font partie depuis un certain temps, ne pourrait pas vous demander, monsieur le président, d'exprimer notre gratitude à notre ancien président, M. Roy, pour le travail qu'il a accompli en tant que président ces dernières années.

**Le président:** Oui, c'est avec plaisir que je tiendrai compte de votre recommandation, mademoiselle MacDonald. Le Comité et lui-même ont été très occupés ces trois dernières années. Je n'ai participé à ses travaux que de temps à autre, mais j'ai remarqué que vous avez abattu beaucoup de travail, et je suis donc conscient que votre groupe est très consciencieux et a accumulé beaucoup d'expérience.